
Halling, 12. februar 2025 

 

Referat af bestyrelsesmødet den 12. februar 2025 
Tilstede: Martin, Annette, Bjarne, Steen, og Minna (ref.) 

Fraværende: Ivar og Kim 

 

Ad 1.  Godkendelse af referat fra forrige møde 

 Referatet blev godkendt. 

Ad 2.  Nyt fra Teknik 

 Der blev kigget på sagerne i Jira. 

 Forbindelsen til Mørke Skole/Hvilsager fungerer ikke optimalt. 

Martin mødes med STU-Syddjurs og søger at få en aftale om nedskæring af høje træer i 
Mørke. 

Der skal kigges på routere – der er konstateret et problem i forhold til android. 

Ny aftale om telefonsystemet skal undersøges. 

Ad 3.  Økonomi 

Budget 2025 og årsregnskab 2024 er udarbejdet og kan ses på drevet. Budgettet viser et 
forventet lille overskud. 

På generalforsamlingen præsenteres et forslag om at anvende 25.000 til uddeling til 
lokale foreninger drevet af frivillige.  

Vandværksadministrationen er kontaktet med henblik på at aflaste kasseren. Steen 
besøger Vandværksadministrationen i løbet af sommeren 2025. 
Vandværksadministrationen forventes at overtage opgaverne ved årsskiftet 25/26. 

Ad 4. Hjemmesiden 

Hjemmesiden testes stadig, men forventes at være i drift inden generalforsamlingen. 
Der skal bruges nogle penge på at få hjemmesiden i top på Google-søgninger. 

Ad 5. Generalforsamlingen 

Martin bestiller smørrebrød til bestyrelse og teknikere inden generalforsamlingen og 
kaffe/kage til deltagerne i generalforsamlingen.  

 


